
Zápis ze schůze  

Školské rady Gymnázia a SOŠ, Nový Jičín, Palackého 50, p.o. 

Datum konání:   pondělí 31. října 2016, 16.00  

Místo konání:   ředitelna Gymnázia a SOŠ, Palackého 50, Nový Jičín  

Přítomni:    Mgr. Dana Váhalová, Mgr. Svatava Danihelová,  

Mgr. Patrik Kočí, Mgr. Jana Fejtová, Lenka Petříčková, PhDr. Jaroslav 

Dvořák 

H L A V N Í   B O D Y   J E D N Á N Í 

1. Zahájení ředitelem Zbyňkem Kubičíkem. 

 

2. Diskuse o předložené výroční zprávě za rok 2015/2016. Radě byla zpráva 

předložena v předstihu k pročtení, diskuse o zprávě, zpráva byla předložena 

zaměstnancům v předstihu (byly nalezeny jen formální chyby, žádný faktický 

problém nebyl nalezen - ze strany zaměstnanců, vedení školy, Školské rady). 

3. Představení změn ve vyučovacím plánu od nového školního roku – nový 

systém financování, nutnost změn ŠVP. Sestavení s minimem a maximem hodin. 

Možnosti a varianty. Vedení školy nechce jít cestou navyšování odpolední výuky.  

Nové financování by mohlo vést k vyřešení personální situace na škole. 

4. Informace o nápojových automatech a školním bufetu. Bohužel se rýsuje 

varianta, že dle vyhlášky by se od 1. 1. 2017 vše muselo zrušit. Nejprve proběhne 

diskuse s rodiči žáků nižšího gymnázia. Pokud rodiče přistoupí na zákaz vstupu 

žáků (mladších 15 let) do bufetu, pak by bufet mohl být zachován. Proběhne 

elektronické hlasování členů Školské rady. 

U S N E S E N Í  

1. Školská rada schvaluje výroční zprávu o činnosti školy za rok 2015/2016   

S C H V Á L E N Í    U S N E S E N Í  

Schválení usnesení Školské rady (všichni pro schválení usnesení) 

Zapsal: Mgr. Patrik Kočí 

Ověřil: Zbyněk Kubičík 

Ověřila: Mgr. Dana Váhalová 


